

# CLASSIC DRIVER



## Maxpart-Racing - MARTINI RACING 70s Cap

Approximate price

**USD 36**

Currency converted from 29,90 EUR  
Final price may vary

Location



Year of manufacture

2020

### Description

#### MARTINI RACING 70S CAP

Originalgetreue Replica des MARTINI RACING Team Cap der 1970er Jahre. Gehörte zur Ausstattung des Martini & Rossi Teams in der Sportwagen-WM 1973 / 74 und des Martini Brabham Formel 1 Teams von 1976 - 78. Neue Version mit leichtem Innenfutter in weiß und Schirmunterseite sowie Kopfband in rot. Schirm-Umrandung in dunkelblau, Seitenteile in dunkelblau mit gestickten hellblauen Streifen und roten Einsätzen. Hochwertig gesticktes original Logo vorne. Verstellbares Band mit Metallschließe und Metallöse.

Material: 100% Baumwolle heavy peached.

True to original replica of the MARTINI RACING Team Cap of the 1970s. Part of the team-kit of the Martini & Rossi Team in the sports car world championship 1973 / 74 and the Martini Brabham Formula 1 Team from 1976 - 78. New version with light lining in white and peak underside and headband in red. Peak framed in dark blue, side parts in dark blue with embroidered light blue stripes and red inserts. High quality original embroidered logo on the front. Adjustable strap with metal clip and metal eyelet.

Fabric: 100% cotton heavy peached.

MARTINI RACING, the MARTINI RACING stripes and the MARTINI ball and bar logo trademarks are used under license

Maxpart Racing



**Title** Mr

**First name** René

**Last name** Kaehny

Friedrichstr. 171

71638 Ludwigsburg

Germany

**Phone** +49-07141906390

<http://www.maxpart-racing.de>

---

<https://www.classicdriver.com/en/collectible/maxpart-racing-martini-racing-70s-cap>

© Classic Driver. All rights reserved.